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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Γενική συνέλευση σήμερα του Συλλόγου
Εργαζομένων παρουσία του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ

Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

185.19 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Γενική συνέλευση σήμερα του 
Συλλόγου Εργαζομένων παρουσία 

του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ
Επί τάπητος το πρόβλημα 

υποστελέχωσης του 
Νοσοκομείου Πύργου

Γενική συνέλευση έχει προγραμματίσει για σήμερα στις 12 
το πρωί ο Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου Πύρ
γου προκειμένου να συζητηθούν τα σοβαρά θέματα που 
αντιμετωπίζει εξαιτίας της υποστελέχωσης, η νοσηλευτική 
μονάδα.
Στην συνέλευση θα παραστεί και ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλης Γιαννάκος καθώς και μέλη της Εκτελεστικής Επι
τροπής.
Στη διάρκεια της, θα αναλυθεί ακόμα το καθηκοντολόγιο 
των Νοσηλευτών ενώ θα συζητηθεί και το θέμα των συμ
βάσεων του Επικουρικού προσωπικού.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νοσοκόμα έπαθε ηλεκτροπληξία στη μονάδα Covid
του Κρατικού Νίκαιας

Πηγή: ONTIME Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

140.74 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσοκόμα έπαβε 
ηλεκτροπληξία στη 
μονάδα Covid του 
Κρατικού Νίκαιαε

ΜΕΓΑΛΗ ΕΝΤΑΣΗ και σοβαρότατες καταγ
γελίες από την πολυμελή οικογένεια μίας 
25χρονης νοσηλεύτριας στο Γενικό Κρατικό 
Νίκαιας. Η νεαρή γυναίκα υπέστη ηλεκτρο
πληξία σε θάλαμο με ασθενείς Covid, που 
σύμφωνα με μαρτυρίες, αλλά και καταγγε
λίες, είναι σε κάκιστη κατάσταση. Τονίζεται 
πως οι ηλεκτρολογικές εγκαταστάσεις είναι 
σχεδόν κατεστραμμένες, με αποτέλεσμα η 
νεαρή νοσηλεύτρια να ακουμπήσει κάποιο 
γυμνό καλώδιο και να υποστεί σοκ από το 
ηλεκτρικό ρεύμα. Το περιστατικό σημειώ
θηκε την Τρίτη 13 Σεπτεμβρίου και πιθανό
τατα να είχε περάσει απαρατήρητο, αν σύμ
φωνα με την οικογένειά της, η διοίκηση του 
νοσοκομείου δεν κινούνταν με τρόπο που 
υποδήλωνε πως θέλει να αποσιωπήσει το 
γεγονόςΓΟπως καταγγέλλει τόσο η οικογέ
νεια όσο και εκπρόσωποι του εργατικού δυ
ναμικού του νοσοκομείου, η διοίκηση δεν 
έλαβε κανένα μέτρο προκειμένου να διορ
θώσει την κατάσταση, ενώ φέρεται να απέ
δωσε την καρδιακή αρρυθμία της κοπέλας 
σε άλλου είδους πάθηση και όχι σε ηλε
κτροπληξία. Η νοσηλεύτρια πάντως τώρα 
είναι καλά στην υγεία της.
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1  ΧΩΡΙΣ ΑΝΑΙΣΘΗΣΙΟΛΟΓΟΥΣ ΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΤΗΣ
ΧΩΡΑΣ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,12 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

233.99 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΑΜΟΝΗ ΓΙΑ ΧΕΙΡΟΥΡΓΕΙΟ ΜΕΧΡΙ ΚΑΙ 6 ΜΗΝΕΕ
ΧηΡΙΕ ΑΝΑΙΕ8ΗΕΙ0Λ0Γ0ΥΕ 
ΤΑ ΝΟΕΟΚΟΜΕΙΑ THE ΧΩΡΑΕ

ΚΑΤΑΡΡΕΕΙ ΤΟ ΕΣΥ
Xo>pis αναισθησιολόγουβ τα νοσοκομεία ms xcopas
ΤΡΑΓΙΚΗ είναι η κατάσταση στα νοσοκομεία, 
τα οποία μαστίζονται από σοβαρή έλλειψη 
αναισθησιολόγων, γεγονόε που έχει οδηγή
σει σε αναβολή χειρουργείων, με tis λίστεε 
αναμονήε για μία επέμβαση να δείχνουν 
μέχρι και 6 μήνεε. Ειδικότερα, όπωε ανα- 
φέρεται σε ρεπορτάζ του MEGA, στο νοσο
κομείο Παίδων πριν το 2011 υπήρχαν 24

αναισθησιολόγοι και σήμερα υπηρετούν 10. 
Ακόμα, παλαιότερα γίνονταν μέχρι και 40 
χειρουργεία την ημέρα, ενώ πλέον ανέρ
χονται σε 25 με 30 την εβδομάδα. Η έλλει
ψη των αναισθησιολόγων είναι ακόμα πιο 
αισθητή στα νησιά τηε χώραε, καθώε υπάρ
χουν περιπτώσειε που υπάρχει μόνο έναε 
αναισθησιολόγοε στο νοσοκομείο.
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1  Αναισθησιολόγοι από Αθήνα στη θεσσαλονίκη για
μεταμόσχευση

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

188.25 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑναισθησιοΑόγοι από Αθήνα στη θεσσαθονίκη για μεταμόσχευση
Ημέρες βαθιάς παρακμής περνά
ει το Εθνικό Σύστημα Υγείας , με 
τα νοσοκομεία να «στενάζουν» 
από τις ελλείψεις γιατρών και νο
σηλευτών. Κορωνίδα των προ
βλημάτων είναι η έλλειψη αναι- 
σθησιολόγων, η οποία καθιστά 
αδύνατη σωρεία ιατρικών πρά
ξεων. Κι αν οι αναισθησιολόγοι 
είναι σε έλλειψη σε όλα τα νοσο
κομεία της Ελλάδας, στη Θεσσα
λονίκη μοιάζουν με... είδος προς 
εξαφάνιση!

Παρά τις εξαγγελίες του Θά- 
νου Πλεύρη και τις λύσεις που 
προτείνει ανά καιρούς, το πρό
βλημα παραμένει άλυτο. Ετσι, 
χθες, για να μη χαθεί ακόμα ένα 
μόσχευμα, το υπουργείο Υγεί
ας μετέφερε στη Θεσσαλονίκη 
αναισθησιολόγους από το Λαϊκό 
Νοσοκομείο της Αθήνας, ώστε 
να πραγματοποιηθεί η μεταμό
σχευση σε έναν 59χρονο ασθε
νή που νοσηλευόταν στο Ιππο- 
κράτειο!

Η υπάρχουσα κατάσταση 
θέτει σε κίνδυνο χιλιάδες ζωές 
στη χώρα μας, ακόμα και σε πε
ριπτώσεις ανάγκης λήψης πρω
τοβάθμιας περίθαλψης. Τα κενά 
στο ΕΣΥ είναι τρομακτικά, πα
ρά την πανδημία που αποκάλυ
ψε τις χρόνιες παθογένειες της 
δημόσιας υγείας, προϊόν της πο
λυετούς υποβάθμισής της. Πα
ρά τις εκκλήσεις των ενώσεων 
και των φορέων των υγειονομι
κών τα τελευταία χρόνια, η κυ

βέρνηση εξακολουθεί να κωφεύ
ει. Απεναντίας, προωθεί όλο και 
περισσότερο την ιδιωτικοποίηση 
της δημόσιας υγείας.

Ακόμη και τώρα, το μόνο που 
διατίθεται να πράξει η κυβέρνη
ση της Ν.Δ. είναι να προσλάβει 
ιδιώτες αναισθησιολόγους για 
προσωρινή ένταξη στο Εθνικό 
Σύστημα Υγείας, κάτι σαν... μπά
λωμα δηλαδή, την ώρα που είναι 
χιλιάδες οι γιατροί που περιμέ
νουν να διοριστούν στο Δημόσιο.
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1  rpy Ηοροσχ^ία ΟΧΙ ΙΛΙ9ΤΙ Konowiff
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

314.51 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Δ
ύσκολη ημέρα ήταν η 
χθεσινή στο λεκανοπέ
διο της Αττικής, καθώς 
οι εργαζόμενοι στα Μέσα 

Μαζικής Μεταφοράς, προχώ
ρησαν σε 24ωρη απεργία, 
την οποία προκήρυξε το Ερ
γατικό Κέντρο Αθήνας (ΕΚΑ) 
ενόψει της ψήφισης του σχε
δίου νόμου για τις ΔΕΚΟ στη 
Βουλή. Στις 12:00, οι εργαζό

Απόσυρση rpy Ηοροσχ^ία
ΟΧΙ ΙΛΙ9ΤΙ Konowiff
EpfrxSojjAVQi <ττις Α<ΓγιΚ€Ϊ Συγκοινωνία

Νοσηλεύτρια πήγε να ανάψει το φως I 
κι έπαθε ηλεκτροπληξία

μενοι στα Μέσα Μαζικά Με
ταφοράς (ΜΜΜ) στην Αθήνα, 
που συμμετείχαν στην 24ωρη 
απεργία, και το Εργατοϋπαλ- 
ληλικό Κέντρο Αθήνας (ΕΚΑ) 
συγκεντρώθηκαν στην οδό 
Νίκης, στο υπουργείο Οικο
νομικών. Οι εργαζόμενοι κά
νουν λόγο για εργαζόμενους 
δύο ταχυτήτων, και κατηγο
ρούν το νομοσχέδιο που είναι

προς ψήφιση στη Βουλή ότι 
διευκολύνει τις ιδιωτικοποιή
σεις, προβλέπει και σειρά 
ρυθμίσεων, οι οποίες οδη
γούν σε διάλυση τις εργασια
κές σχέσεις, δημιουργούνται 
εργαζόμενοι πολλών ταχυτή
των μέσα στον ίδιο εργασια
κό χώρο και υπονομεύει πε
ρισσότερο τον ρόλο των συλ
λογικών διαπραγματεύσεων.

Ο πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ερ
γαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕ- 
ΔΗΝ), Μιχάλης Γιαννάκος, καταγγέλλει πως νο- 
σηλεύτρια στο Νοσοκομείο Νίκαιας υπέστη η
λεκτροπληξία σε ακατάλληλο θάλαμο κλινικής 
κορωνοϊού. Όπως ανέφερε χαρακτηριστικά, η 
νοσηλεύτρια, έπαθε βαριά ηλεκτροπληξία ενώ 
πήγε να ανάψει το φως. Ο κ. Γιαννάκος ζητά 
την άμεση παρέμβαση του υπουργείου Υγείας.
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1  Κλιμακώνονται οι αντιδράσεις ενάντια στο
«διαδηλωτοδικείο»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

172.25 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κλιμακώνονται οι αντιδράσεις ενάντια στο «διαδηλωτοδικείο»

Σ
υνεχίζεται ο καταιγισμός αντιδράσεων από φορείς του εργατι
κού - λαϊκού κινήματος ενάντια στην ποινικοποίηση των συνδι
καλιστικών αγώνων και στη δίωξη της προέδρου της Ομοσπον

δίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας, Αφροδίτης Ρέτζι- 
ου, η οποία σέρνεται στα δικαστήρια για «μη συμμόρφωση» με τις 
υποδείξεις των αστυνομικών αρχών που είχαν εντολή να εμποδίσουν 
διαδήλωση υγειονομικών τον Σεπτέμβρη του 2020.

Δεκάδες φορείς και σωματεία καλούν στις 28 Νοέμβρη στα δι
καστήρια σε συγκέντρωση αλληλεγγύης προς την πρόεδρο 
της ΟΕΝΓΕ και καταδίκης της κατασταλτικής πολιτικής που στήνει 
«διαδηλωτοδικείο», στοχοποιεί όσους δεν βάζει στο χέρι.

Η ΟΕΝΓΕ οργανώνει μάλιστα και 24ωρη πανυγειονομική απερ
γία στις 20 Οκτώβρη, ενώ καλεί σε μαζική συμμετοχή και στην πα
νελλαδική πανεργατική απεργία στις 9 Νοέμβρη.

Στις δεκάδες αποφάσεις στήριξης της συνδικαλίστριας και καταδί
κης των διώξεων προστίθενται και οι εξής συνδικαλιστικές οργανώ

σεις: Εργατικό Κέντρο Πάτρας. Ομοσπονδίες: Οικοδόμων Γάλακτος, 
Τροφίμων - Ποτών, Ειδικής Αγωγής, Υπαλλήλων Αιρετών Περιφερειών 
Ελλάδας, Φαρμάκου, Επιστημονικού Υγειονομικού Προσωπικού ΠΦΥ.

Συνδικάτο - Σωματεία - Ενώσεις: Οικοδόμων Αθήνας, Επισιτισμού 
- Τουρισμού επαρχίας Θήρας, Ιδιωτικών Υπαλλήλων Χανιών, Ιδιωτι
κών Υπαλλήλων Ηρακλείου, Συνταξιούχων ΙΚΑ Νομού Ηρακλείου, Ε
πισιτισμού - Τουρισμού Καβάλας - Θάσου, Εργαζομένων ΓΝ Δράμας, 
Τροφίμων - Ποτών Ηρακλείου, Πατρών ΕΣΥ ν. Ηρακλείου, Οδηγών, 
Μηχανικών και Εργατοτεχνιτών δήμου Πειραιά, ΕΛΜΕ Λήμνου - Αγί
ου Ευστρατίου, Εργαζομένων Εθνικής Λυρικής Σκηνής, Ιδιωτικών Υ
παλλήλων Κομοτηνής, Ιδιωτικών Υπαλλήλων και Εμποροϋπαλλήλων 
Ξάνθης, Οικοδόμων Κοζάνης, Διοικητικού Προσωπικού ΑΠΘ, θ' ΕΛ
ΜΕ Θεσσαλονίκης, Δ' ΕΛΜΕ Θεσσαλονίκης, NT Πρέβεζας της ΑΔΕΔΥ.

Επίσης, η «Ηπειρωτική Συσπείρωση» στην Πανηπειρωτική Συνο
μοσπονδία Ελλάδας.
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1  Εκτός ορίων η λειτουργία τους, ασθενείς και
υγειονομικοί στο «αμήν»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

958.87 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Εκτός ορίων η λειτουργία τους, 
ασθενείς και υγειονομικοί στο «αμήν»

Η
 κατάσταση στα νοσοκομεία, με την τεράστια υπο- 

στελέχωση, την υπολειτουργία ολόκληρων τμημά
των και τις τεράστιες αναμονές των ασθενών για χει
ρουργεία και επισκέψεις σε ιατρεία, επιβεβαιώνει με 

τον χειρότερο τρόπο τις επιπτώσεις της χρόνιας υποχρημα- 
τοδότησης, της έντασης της επιχειρηματικής δράσης, της α

ντιμετώπισης της δημόσιας Υγείας ως «κόστους προς εξορ- 
θολογισμό» από όλες τις κυβερνήσεις.

Οι ελλείψεις που οδηγούν σε υπολειτουργία αξιοποιούνται 
μάλιστα για την προώθηση των σχεδιασμών για τα «νοσο
κομεία ΑΕ», της δράσης των ιδιωτών στην Υγεία. «Κουμπώ
νουν» με το «νέο ΕΣΥ» της αγοράς, της μείωσης του κό
στους, των ελάχιστων παροχών, της δουλειάς - λάστιχο για 
τους υγειονομικούς.

Ενας βγάζει δουλειά για δυο και τρεις εργαζόμενους 
Γιατροί, νοσηλευτές, αλλά και το προσωπικό άλλων ειδι

κοτήτων στα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης, καθημερινά πα
λεύουν να ανταποκριθούν στις ανάγκες των ασθενών, απέ
ναντι στις ελλείψεις σε προσωπικό σταθερά πάνω από 
1.000 (πάνω από 30%) και στις εξίσου μεγάλες ελλείψεις 
σε υποδομές και μηχανολογικό εξοπλισμό. Αυτό έχει ως α
ποτέλεσμα την υποβάθμιση των παρεχόμενων υπηρεσιών Υ
γείας, αλλά και τον αποκλεισμό ασθενών από την πρόσβα
ση στις δημόσιες δομές και την εξώθησή τους στους ιδιώτες 
- επιχειρηματίες της Υγείας.

Το προσωπικό είναι εξαντλημένο, καθώς από το 2ο κύμα 
της πανδημίας εργάζεται συνεχώς σε συνθήκες εντα
τικοποίησης, με χιλιάδες χρωστούμενα ρεπό, κομμέ
νες άδειες, και προσπαθεί να καλύψει τα τεράστια κε
νά δουλεύοντας ένας εργαζόμενος για δυο και τρεις. 
Την ίδια ώρα συνεχίζεται το μπαράζ μετακινήσεων γιατρών 
για να καλυφθούν προσωρινά τα κενά σε άλλα νοσοκομεία, 
είτε εντός Θεσσαλονίκης είτε στους γύρω νομούς. Ως απο
τέλεσμα, μεγάλο μέρος των εργαζομένων βρίσκεται σε κα
τάσταση διαρκούς «burn-out» και είναι σε εξέλιξη κύμα πα
ραιτήσεων, ειδικά γιατρών.

Οι πολυδιαφημιζόμενες προσλήψεις, που αναμασά η κυ
βέρνηση εδώ και δύο χρόνια, δεν μπορούν να καλύψουν ού
τε τις συνταξιοδοτήσεις που έγιναν, πόσο μάλλον τα τερά
στια κενά που προϋπήρχαν.

Το «φαρμάκι» της ιδιωτικοποίησης 
παρουσιάζεται ως «φάρμακο»

Στο Νοσοκομείο «Παπαγεωργίου», που εμφανίζεται να 
έχει τις λιγότερες ελλείψεις, οι κενές οργανικές θέσεις μό
νιμου προσωπικού είναι 30% (486) και στο ιατρικό προσω
πικό ανεβαίνουν στο 39%. Ενα τμήμα των κενών καλύπτε
ται από εργαζόμενους με ελαστικές σχέσεις εργασίας (6 δι
αφορετικές μορφές ελαστικών σχέσεων - επικουρικό, ΟΑ- 
ΕΔ, ΣΟΧ κ.λπ.), αλλά σταθερά οι ελλείψεις εμφανίζονται πά
νω από 15%. Αξιοσημείωτο είναι ότι 67 άτομα εργάζονται 
με «μπλοκάκι». Και σ' αυτό το νοσοκομείο, με το λειψό προ
σωπικό, ετοιμάζεται εντατικά και η λειτουργία απογευματι
νών χειρουργείων.

Είναι χαρακτηριστικό ότι αυτό το νοσοκομείο παρουσίασε 
ως «μοντέλο» ο υπουργός Υγείας κατά την πρόσφατη επί
σκεψή του στη Θεσσαλονίκη, διαφημίζοντας «το μοντέλο του 
Νομικού Προσώπου Ιδιωτικού Δικαίου» και προαναγγέλλο
ντας τη χρηματοδότηση έργων μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης 
στα ΤΕΠ και στην Ογκολογική Κλινική Βραχείας Νοσηλείας.

Στην πραγματικότητα βέβαια τα κενά είναι πολύ περισσό
τερα, σε όλα τα νοσοκομεία της πόλης, αν λάβουμε υπόψη 
ότι τα οργανογράμματα των νοσοκομείων είναι απαρχαιωμέ
να και δεν αντιστοιχούν στις σημερινές ανάγκες. Π.χ. υπάρ
χουν νοσοκομεία στα οποία δεν λαμβόνεται υπόψη ο σημε
ρινός μεγαλύτερος αριθμός χειρουργείων, και έτσι προβλέ- 
πονται πολύ λιγότερες θέσεις από τις αναγκαίες. Χαρακτη
ριστική είναι η περίπτωση του Ιπποκράτειου, όπου χρειά
ζονται 40 αναισθησιολόγοι, οι οργανικές θέσεις είναι 27 και 
σήμερα εργάζονται 7. Αυτό είχε ως αποτέλεσμα προγραμ
ματισμένες ιατρικές πράξεις, από απλά χειρουργεία 
μέχρι μεταμοσχεύσεις και βιοψίες, να αναβάλλονται 
έως και για πάνω από έναν χρόνο.

Οι 7 αναισθησιολόγοι δεν αρκούν ούτε για τα προ
γραμματισμένα χειρουργεία, πολύ περισσότερο αν λάβου
με υπόψη τα έκτακτα (τραυματικά περιστατικά, ατυχήματα

Σε κάθε νοσοκομείο 
οργανωνόμαστε και διεκδικούμε

Με αυτήν την πραγματικότητα έχουν να αναμετρηθούν 
καθημερινά οι γιατροί, οι νοσηλευτές και οι άλλοι εργαζό
μενοι, που βέβαια δεν μένουν με σταυρωμένα χέρια. Μιλώ
ντας στον «Ριζοσπάστη» ο Χρήστος Καραχρήστος, πρόε
δρος της Ενωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Θεσσαλονίκης, ση
μειώνει την ανάγκη να δυναμώσει ο οργανωμένος συλλογι
κός αγώνας για να μην περάσουν τα σχέδια για το «νέο ΕΣΥ». 
Και εξηγεί: «Φαίνεται όλο και πιο καθαρό σήμερα ότι απένα
ντι στην ικανοποίηση των σύγχρονων αναγκών της κοινωνί
ας στην Υγεία βρίσκεται το εμπόδιο του κέρδους των μεγά
λων επιχειρήσεων στον χώρο. Ακριβώς σε αυτό το "παιχνί
δι" θέλουν να βάλουν σαν παίκτη το “νέο ΕΣΥ”, να λειτουρ
γεί δηλαδή με τους όρους της αγοράς. Προϋπόθεση γι' αυ
τό; Εργαζόμενοι χωρίς δικαιώματα και ασθενείς - πελάτες».

Ο συνδικαλιστής αναδεικνύει ότι για να περάσουν αναίμα
κτα όλα αυτά, οι κυβερνήσεις επιστρατεύουν όλα τα εργαλεία 
τους. «ΓΓ αυτό και ο αγώνας μας πρέπει να πάει κόντρα στις 
λογικές που καλούν τον λαό "να μάθει να συμβιώνει με τον 
ιό", να ανέχεται να ζει με την "κανονικότητα" του ρημαγμένου 
συστήματος Υγείας, την πολιτική του "κόστους - οφέλους", 
των ελλείψεων στα νοσοκομεία, τους θανάτους από τον κο- 
ρονοϊό ή από τις συνέπειες του συστήματος "μιας νόσου'1».

«Θα βρουν τη μαχητική απάντησή μας μπροστά τους. Σε 
κάθε νοσοκομείο, σε κάθε χώρο δουλειάς, στο πλάι με τα ερ
γατικά σωματεία της πόλης θα συνεχίσουμε να οργανωνόμα
στε και να διεκδικούμε, ενάντια στη συνολική πολιτική της 
κυβέρνησης και του κράτους, που δεν διστάζουν να θυσιά
σουν κάθε δικαίωμα του λαού για τα κέρδη των μονοπωλια
κών ομίλων. Θα συνεχίσουμε τον αγώνα στο πλευρό των α
σθενών μας, γιατί έχουμε ευθύνη για την υπεράσπιση της υ
γείας και της ζωής του λαού», καταλήγει ο πρόεδρος της ΕΝΙΘ.

κ.λπ.). Πρόσφατα άνοιξαν μόνιμες θέσεις αναισθησιολόγων, 
οι οποίες φτάνουν μόνο για να μονιμοποιήσουν όσους μέχρι 
σήμερα εργάζονταν εκεί ως επικουρικοί. Αυτό σημαίνει ότι 
αφενός τα κενά δεν πρόκειται να καλυφθούν, αφετέρου με
τά τις επόμενες συνταξιοδοτήσεις ή αποχωρήσεις το Τμήμα 
θα επανέλθει στην ίδια ακριβώς κατάσταση.

Πώς αντιμετωπίζει η κυβέρνηση την τραγική αυτή κατά
σταση; Εντείνοντας όλες τις αιτίες που τη δημιουργούν! Για 
την αντιμετώπιση του οξύτατου αυτού προβλήματος ο υ
πουργός Υγείας προανήγγειλε μεγαλύτερη εμπλοκή ιδιωτών, 
λέγοντας ότι οι ιδιωτικές κλινικές που συμβάλλονται με τον 
ΕΟΠΥΥ θα πρέπει να δίνουν αναισθησιολόγους για να κά
νουν εφημερίες στα νοσοκομεία. Είπε επίσης ότι μέσα α
πό το νομοσχέδιο για τη Δευτεροβάθμια Φροντίδα Υ
γείας θα δοθούν ειδικά κίνητρα σε ειδικότητες που α
πουσιάζουν και το δικαίωμα της μερικής απασχόλησης 
στο Εθνικό Σύστημα Υγείας, δηλαδή με γενίκευση των 
σχέσεων - λάστιχο.

Αποκαΐδια στο «Παπανικολάου» 
πέντε μήνες μετά την πυρκαγιά

Δραματική είναι η κατάσταση και στο Νοσοκομείο «Πα- 
πανικολάου». Σύμφωνα με καταγγελίες, η έλλειψη νοση
λευτών στο Ακτινολογικό Τμήμα είχε οδηγήσει στο σημείο 
να συμμετέχουν στις επεμβάσεις του αγγειογρόφου τεχνι
κοί! Επίσης, μεθοδεύεται η κατάργηση της ΩΡΛ κλινι
κής, καθώς μετά τις αποχωρήσεις προσωπικού δεν μπορεί

να λειτουργήσει. Το προηγούμενο διάστημα αποχώρησαν 2 
γιατροί, είτε σε σύνταξη είτε για άλλη θέση, ενώ αναμένεται 
να φύγουν άλλοι 3, λόγω σύνταξης και παραιτήσεων. Δηλα
δή θα παραμένει μόνο ένας μόνιμος γιατρός για μια κλινική 
με εξειδίκευση στους όγκους η οποία καλύπτει χιλιάδες πε
ριστατικά της ευρύτερης περιοχής της Μακεδονίας.

Τους τελευταίους μήνες άλλωστε το «Παπανικολάου» έχει 
μείνει χωρίς τη βασική πτέρυγα νοσηλείας ασθενών COVID, 
μετά την καταστροφή της Πνευμονολογικής κλινικής α
πό την πυρκαγιά που εκδηλώθηκε τον περασμένο Απρίλιο. 
Η αποκατάσταση και επαναλειτουργία της κατεστραμμένης 
κλινικής αρχικά συνδέθηκε με τη δυνατότητα εύρεσης ιδιω
τών χορηγών, στη συνέχεια, μετά την κατακραυγή που «ση
κώθηκε», το υπουργείο Υγείας εμφανίστηκε να αναζητεί δυ
νατότητα χρηματοδότησης από τον κρατικό προϋπολογισμό, 
και τελικά, πέντε μήνες μετά, ανακοίνωσε ότι έχουν εγκρι- 
θεί τα κονδύλια και ότι το έργο θα ολοκληρωθεί ...το συντο
μότερο δυνατόν.

Στο Νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ το υγειονομικό προσωπικό, η Τε
χνική και η Διοικήτική Υπηρεσία λειτουργούν με κενά που 
υπερβαίνουν το 30%. Οι ελαστικές σχέσεις εργασίας μπα
λώνουν την κατάσταση, αλλά ουσιαστικά υπονομεύουν τη 
λειτουργία της δημόσιας Υγείας. Σήμερα υπολογίζεται ότι το 
50% του προσωπικού είναι μόνιμοι εργαζόμενοι και το υπό
λοιπο 50% απασχολείται μέσα από ελαστικές σχέσεις εργα
σίας. Οι κλινικές, όπως και στα υπόλοιπα νοσοκομεία, λει
τουργούν στο όριο, με ελάχιστο προσωπικό, ενώ και οι νέες 
6 χειρουργικές αίθουσες του ΑΧΕΠΑ δεν λειτούργησαν, λό
γω έλλειψης προσωπικού.

Προβλήματα έχει δημιουργήσει η μεταφορά της Μονάδας 
Ημερήσιας Νοσηλείας του Θεαγένειου εκτός νοσοκομείου, 
χωρίς την αντίστοιχη πρόσληψη προσωπικού, με αποτέλε
σμα την ακόμα μεγαλύτερη εντατικοποίηση της εργασίας. Οι 
ελλείψεις προσωπικού είναι μεγάλες: Λείπουν τουλάχιστον 
95 στη Νοσηλευτική Υπηρεσία και 63 σε άλλες ειδικότητες, 
οι ογκολόγοι - παθολόγοι μειώθηκαν από 14 σε 10, και στην 
Αιματολογική μειώθηκαν από 6 σε 4. Την ίδια ώρα, μόνο τον 
τελευταίο ενάμιση χρόνο υπήρξε αύξηση των ασθενών κα
τά 17% στην Αιματολογική κλινική, ενώ στα εξωτερικά ια
τρεία επικρατεί το αδιαχώρητο, όπως επίσης στα απογευμα
τινά (για όσους έχουν να πληρώσουν).

Στο Ψυχιατρικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης το προσω
πικό παλεύει να καλύψει τις ανάγκες των ασθενών έχοντας 
κενές το 50% περίπου των οργανικών θέσεων σε γιατρούς, 
με τη νοσηλευτική κάλυψη των τμημάτων και δομών να βρί
σκεται στα όρια της λειτουργικής κατάρρευσης: Με πολύ με
γάλες ελλείψεις σε προσωπικό όλων των κλάδων, το λιγοστό 
εναπομείναν προσωπικό σωματικά και ψυχικά εξουθενωμέ
νο και με κατάργηση 27 κλινών στις ήδη ανεπαρκείς δομές 
Ψυχοκοινωνικής Αποκατάστασης.

Κτιριακά προβλήματα 
και ελλείψεις εξοπλισμού

Η εικόνα επιδεινώνεται με την κατάσταση που επικρατεί 
στην κτιριακή και υλικοτεχνική υποδομή. Παρατηρούνται νο
σοκομεία χωρίς νερό και κλιματισμό για εργαζόμενους και νο
σηλευόμενους, νοσοκομεία με κτιριακές εγκαταστάσεις που 
μοιάζουν ετοιμόρροπες, απαρχαιωμένες, κακοσυντηρημέ- 
νες και δυνητικά επικίνδυνες («Παπανικολάου», ΨΝΘ κ.λπ.), 
νοσοκομεία με έλλειψη σε φάρμακα και αναλώσιμα, που τα 
φέρνουν οι ασθενείς από το σπίτι, νοσοκομεία τραγικά υπο
στελεχωμένα, με προσωπικό και ασθενείς να μετακινούνται 
σαν μπαλάκι του πινγκ πονγκ, με πλήθος ασθενών να μετα
κινούνται - ακούσια ή και εκούσια - εκατοντάδες χιλιόμετρα 
για να βρουν ένα κρεβάτι νοσηλείας.

Αποκαλυπτική είναι η κατάσταση στο Ψυχιατρικό Νοσο
κομείο Θεσσαλονίκης, με τα όρια ασφάλειας και υγιεινής να 
τίθενται σε διαρκή αμφισβήτηση και δοκιμασία. Το πρόβλη
μα υδροδότησης για σχεδόν δύο ολόκληρες μέρες, που πα
ρουσιάστηκε τον Ιούλιο, είναι η κορυφή του παγόβουνου της 
συνεχόμενης απαξίωσης και υποβάθμισης.

Σε πολλά νοσοκομεία λείπει βασικός εξοπλισμός, όπως α
ξονικοί και μαγνητικοί τομογράφοι. Την ίδια ώρα, και ο υ
πάρχων μηχανολογικός εξοπλισμός υποσυντηρείται, π.χ. ο 
μαγνητικός του «Παπανικολάου» έχει βγει εκτός λειτουργί
ας και είναι άγνωστο πότε θα επισκευαστεί.
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1  Μαζική κινητοποίηση για άμεση κάλυψη των
μεγάλων ελλείψεων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

537.29 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΠΟ ΚΑΤΑΡΡΕΥΣΗ ΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΛΑΜΙΑΣ

Μαζική κινητοποίηση για άμεση 
κάλυψη των μεγάλων ελλείψεων

Ν
α καλυφθούν άμεσα τα κε
νά σε ιατρικό προσωπι
κό που έχουν παραλύ- 
σει το Νοσοκομείο Λα
μίας απαίτησαν οι υγειονομικοί 
το πρωί της Τετάρτης, με δίω

ρη στάση εργασίας και μαζι
κή συγκέντρωση στην πύλη 
του Νοσοκομείου.

Στο πλευρό των εργαζομένων 
των υγειονομικών, ανταποκρι- 
νόμενοι στο κάλεσμα του Σω
ματείου Εργαζομένων Νοσο
κομείου Λαμίας, βρέθηκαν εκ
πρόσωποι συνδικάτων της πε
ριοχής, όπως αντιπροσωπεία 
της διοίκησης του Εργατικού 
Κέντρου Λαμίας, συνταξιουχικών Σω
ματείων και κάτοικοι της περιοχής. Ε
πίσης παρευρέθηκαν αντιπροσωπεία του 
ΚΚΕ με επικεφαλής τον Κώστα Μπασ- 
δέκη, μέλος της ΚΕ του ΚΚΕ και περιφε
ρειακό σύμβουλο Στερεός Ελλάδας με τη 
«Λαϊκή Συσπείρωση», δημοτικοί και περι
φερειακοί σύμβουλοι.

Μιλώντας στους συγκεντρωμένους ο 
Βαγγέλης Οικονόμου, πρόεδρος του 
Σωματείου Εργαζομένων Νοσοκομεί
ου Λαμίας και ΚΥ Φθιώτιδας, αναφέρ
θηκε στην τεράστια υποστελέχωση κυρί
ως σε ιατρικό προσωπικό, όπου οργανι
κές θέσεις μόνιμου προσωπικού καλύπτο
νται μόνο στο 53%, ενώ όπως επισήμανε, 
η συνολική κάλυψη των οργανικών θέσε
ων ανέρχεται στο 65%. Τόνισε ότι οι ελλεί
ψεις είναι μεγαλύτερες από ό,τι ήταν προ 
πανδημίας και έχουν οδηγήσει στην υπο
λειτουργώ μιας σειράς κλινικών και ουσι
αστικά ολόκληρου του Νοσοκομείου Λαμί
ας, το οποίο βρίσκεται ένα βήμα πριν την 
κατάρρευση.

Περιέγραψε μια άκρως ασφυκτική κατά
σταση, με εξαντλημένο προσωπικό, με ο- 
φειλόμενες εκατοντάδες ημέρες άδειας και 
ρεπό, μετακινήσεις με «εντέλλεσθε» κ.α., 
ενώ προσδιόρισε ότι η συνεχής απαξίωση 
του δημόσιου νοσοκομείου ευνοεί την ιδι
ωτική πρωτοβουλία και προκαλεί πρόσθετη 
οικονομική δαπάνη στους ασθενείς.

Επισήμανε πως παρά τις μέχρι τώρα ε
ξαγγελίες δεν έχει γίνει τίποτα ουσιαστικό 
για την ενίσχυση του νοσοκομείου, αλλά 
αντίθετα καταρρέει καθημερινό, και τόνι

σε ότι το σωματείο θα συνεχίσει να αγωνί
ζεται, απαιτώντας την προκήρυξη εδώ και 
τώρα όλων των οργανικών θέσεων των ια
τρικών ειδικοτήτων, με κατεπείγουσα προ
τεραιότητα σε αυτές της πρώτης γραμμής. 
Επίσης σημείωσε ότι το σωματείο διεκδικεί 
την επαναπροκήρυξη όλων των θέσεων 
που κρίθηκαν άγονες σε παλαιότερους δι
αγωνισμούς, προσλήψεις μόνιμου προσω
πικού και τη μονιμοποίηση των συμβασιού- 
χων, την άρση αναστολής εργασίας των α- 
νεμβολίαστων υγειονομικών, αυξήσεις στις 
αποδοχές και ένταξη στα Βαρέα και Ανθυ
γιεινά Επαγγέλματα.

Στους συγκεντρωμένους απευθύνθηκε και 
ο Τάσος Χρονός, περιφερειακός σύμ
βουλος Στερεός Ελλάδας με τη «Λαϊ
κή Συσπείρωση» και συνταξιούχος για
τρός του Νοσοκομείου Λαμίας, τονίζοντας 
ότι ο αγώνας για την άμεση ενίσχυση του 
Νοσοκομείου της Λαμίας θα πρέπει να γί
νει υπόθεση όλου του λαού της περιοχής. 
Σημείωσε ότι θα πρέπει να στηριχθούν με 
την ενεργή συμμετοχή όλων οι αγωνιστι
κές πρωτοβουλίες του σωματείου και να 
κλιμακωθεί η διεκδίκηση μπροστά στην α- 
περγιακή κινητοποίηση στις 9 Νοέμβρη. Ε
νώ, αναδεικνύοντας τις πραγματικές αιτί
ες για την τραγική κατάσταση του νοσοκο
μείου και του δημόσιου συστήματος Υγεί
ας, στάθηκε στις πολιτικές που αντιμετω
πίζουν την Υγεία του λαού ως εμπόρευμα 
και τις οποίες υπηρετούν τόσο η σημερινή 
όσο και οι προηγούμενες κυβερνήσεις, ε
νώ προσδιόρισε ότι οι υπεύθυνοι είναι και

όλοι όσοι στηρίζουν τις πολιτικές αυτές.
• Σε συγκέντρωση στην είσοδο του ΚΥ Στυ- 
λίδας καλούν την Τετάρτη 28 Σεπτέμβρη, 
στις 11 π.μ., οι εργαζόμενοι του Κέντρου 
Υγείας, απαιτώντας την ενίσχυση του δη
μόσιου συστήματος Υγείας, μαζί με σωμα
τεία και φορείς της περιοχής.

Στην Πέλλα
Μαχητική συγκέντρωση και στην πύ

λη του Νοσοκομείου Γιαννιτσών πραγμα
τοποίησαν χτες το μεσημέρι οι γιατροί, α
παιτώντας καταβολή της αποζημίωσης ό
λων των δεδουλευμένων εφημεριών τους 
χωρίς περικοπές. Στο πλευρό τους βρέθη
καν εκπρόσωποι σωματείων και φορέων 
της περιοχής που δήλωσαν τη συμπαρά
σταση στον αγώνα τους.

Η Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών Πέλλας 
(ΕΝΙΠ) καταγγέλλει τον εμπαιγμό που εξε
λίσσεται εδώ και μήνες σε βάρος των για
τρών. Πιο συγκεκριμένα, το υπουργείο Υ
γείας αρνείται να καταβάλει την ειδική, λό
γω των έκτακτων συνθηκών της πανδημίας, 
εφημεριακή αποζημίωση των τελευταίων 9 
μηνών των αναισθησιολόγων, των γιατρών 
των ΜΕΘ, των παθολόγων και των πνευ
μονολόγων των τμημάτων Covid-19, που 
έκαναν και κάνουν ατέλειωτες εφημερίες 
για να κρατηθούν όρθια τα τμήματα. Επί
σης, όπως καταγγέλλουν οι γιατροί, η κυ
βέρνηση συνεχίζει να αρνείται να καταβά
λει σε όλους τους γιατρούς των Νοσοκο
μείων Εδεσσας και Γιαννιτσών τις αποζημι
ώσεις για τις πρόσθετες εφημερίες από τον 
μήνα Μάρτη έως και σήμερα. Και την ίδια 
ώρα που υπουργείο και Διοικήσεις Νοσο
κομείων τους υποχρεώνουν σε εξοντωτι
κό αριθμό εφημεριών, λόγω των μεγάλων 
ελλείψεων προσωπικού, μετά αποφασίζουν 
και εφαρμόζουν οριζόντια περικοπή των ε
φημεριών με τον κόφτη του 9%.
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1  Εργατικό ατύχημα νοσηλεύτριας στο Γενικό Κρατικό
Νίκαιας

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

190.32 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΗΛΕΚΤΡΟΠΛΗΞΙΑ ΥΠΕΣΤΗ μια 25χρονη 
νοσηλεύιρια στο Γενικό Κρατικό Νοσοκο
μείο Νίκαιας, όταν εισήλθε σε έναν θάλαμο 
του νοσοκομείου και άναψε το φως.

Οι εργαζόμενοι καταγγέλλουν ότι οι 
εγκαταστάσεις είναι παλιές και κακοσυ- 
ντηρημένες, με τον πρόεδρο της Πανελλή
νιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων Δημοσίων 
Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) Μιχάλη Γιαννάκο 
να κάνει λόγο για τραγικά και επικίνδυνα 
συμβάντα, σημειώνοντας πως, ευτυχώς, η 
νοσηλεύτρια νοσηλεύεται εκτός κινδύνου 
στην Καρδιολογική Κλινική. Το ατύχημα, 
επισημαίνει, συνέβη σε έναν ακατάλληλο 
θάλαμο 14 κλινών, ο οποίος είναι χωρισμέ
νος με μποξ και έχει μετατραπεί σε κλινική 
για περιστατικά Covid. Ολοι οι φορείς του 
νοσοκομείου, συμπεριλαμβανομένης της 
καθ’ ύλην αρμόδιας τεχνικής υπηρεσίας, 
σύμφωνα με τον Μ. Γιαννάκο έχουν αναφέ
ρει στη διοίκηση ότι είναι άκρως ακατάλ-

Εργατικό ατύχημα 
νοσηΑεύτρκκ 

στο Γενικό Κρατικό 
Νίκαιαε

ληλος χώρος, με πρίζες διαλυμένες κοκ. 
Πρόκειται για θάλαμο γενικών χρήσεων, 
όπου εδώ και καιρό έχει γυμνά καλώδια και 
χαλασμένες πρίζες, κάτι που, όπως απο
δείχθηκε, έθεσε σε κίνδυνο τη ζωή μιας 
εργαζόμενης, αναφέρει η Αγωνιστική Συ
σπείρωση Υγειονομικών του Νοσοκομείου 
Νίκαιας.

Με ερώτησή τους προς τους υπουργούς 
Εσωτερικών και Υγείας, «προκειμένου να 
μη θρηνήσουμε περαιτέρω θύματα», ανα- 
φέρονται στο περιστατικό οι βουλευτές του 
ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Τρύφων Αλεξιάδης, Κώστας

Ζαχαριάδης και Ανδρέας Ξανθός. Υπενθυ
μίζουν δε παλαιότερη ερώτησή τους από 
τον Δεκέμβριο του 2020, στην οποία ανα
φερόταν η αναγκαιότητα ανακατασκευής 
και εκσυγχρονισμού των κτιριακών υπο
δομών του νοσοκομείου και δη του πρώ
του ορόφου του κεντρικού κτιρίου. Ενώ το 
έργο είχε εγγράφει στον προϋπολογισμό 
της Περιφέρειας υπό τη διοίκηση της «Δύ
ναμης Ζωής» και είχαν δεσμευτεί πιστώ
σεις ύψους 2 εκατ. ευρώ για την υλοποί
ησή του, σημειώνουν, η νέα διοίκηση της 
Περιφέρειας είχε απεντάξει το έργο από το 
Πρόγραμμα Εκτελεστέων Εργων. Ρωτούν, 
τέλος, τους αρμόδιους υπουργούς σε ποιες 
άμεσες ενέργειες ηροτίθενται να προβούν 
για την ανακαίνιση του ορόφου του Νοσο
κομείου, ώστε ασθενείς να περιθάλπονται 
και υγειονομικοί να εργάζονται σε συνθή
κες ασφάλειας.

ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ
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1  Ποιος διοικεί το νοσοκομείο «Παπανικολάου»;
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1351.38
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ποιος διοικεί το νοσοκομείο «Παπανικολάου»;
Απαντήσεις στα ερωτήματα που αφορούν τη διοίκηση του «Παπανικολάου» στη Θεσσαλονίκη και την 
εξέλιξη σε σχέση με την καμένη Πνευμονολογική Κλινική του καθώς και για τους εκλεκτούς της 
κυβέρνησης που απεργάζονται σχέδια εκτόπισης εργαζομένων ζητάει η Αυγέρη από τον υπουργό Υγείας

Ε
ξηγήσεις από τον Θάνο 
Πλεύρη για λίστες με ανεπι
θύμητους αλλά και γαλάζι
ους εκλεκτούς που διοικούν 
τα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης με 
σκοπό τη διάλυσή τους ζητάει η ανα- 

πληρώτριαιομεάρχης Υγείας του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία Δώρα 
Αυγέρη, Η βουλεύτρια Β’ Θεσσαλονί
κης ρωτά τον υπουργό Υγείας, ποιος 
διοικεί το νοσοκομείο «Παπανικολά- 
ου» και κατηγορεί τη γαλάζια διοίκη
ση για σχέδια εκτοπισμού των ανεπι
θύμητων εργαζομένων που κράτησαν 
όρθιο το ΕΣΥ ενώ υπενθυμίζει ότι στα 
καίρια ζητήματα παραμένει απαθής, 
όπως π Πνευμονολογική Κλινική που 
παραμένει κλειστή αρκετούς μήνες 
μετά την πυρκαγιά.

Συγκεκριμένα, η Δώρα Αυγέρη 
ρωτά σε ανάρτησή της αν ο Θάνος 
Πλεύρης γνωρίζει ότι ο νέος γαλάζιος 
διοικητής στο νοσοκομείο «Παπανι- 
κολάου» απεργάζεται εκτοπίσεις ερ
γαζόμενων που έδωσαν και δίνουν 
μάχη με νύχια καί με δόντια για να

«Φαντάζομαι, άμα 
τελειώσει με ης 
‘Αίσιες ιουΣίίνιλερ\
1} νέα διοίκηση θα 
βρει λίγο χρόνο m 
αοχολ ηθεί και με 
ανία ιο καυιόζήιημα 
και να δώσει την 
αράνιηαΐι αε 
εργαζόμενους και 
σιην κοινωνία ιης 
Θεοοαλονί κης!»

Δώρα Αυγέριι
αναπληρώτρια 
τομεάρχης Υγείας 
ίου ΣΥΡ1Ζ Α-Π.Σ.

κρατήσουν όρθιο το νοσοκομείο, «Αν 
δεν ήρθε με αυτή την πολιτική εντολή 
από εσάς, κ. Πλεύρη, από ποιον την 
έλαβε;» συμπληρώνει.

Παράλληλα, ζητάει απαντήσεις για 
το χρονικό πλαίσιο επαναλειτουργίας 
της καμένης Πνευμονολογικής Κλι
νικής του «Παπανικολάου».«Φαντά
ζομαι, άμα τελειώσει με τις "λίστες του 
Σίνιλερ”, η νέα διοίκηση θα βρει λίγο 
χρόνο να ασχοληθεί και με αυτό το 
καυτό ζήτημα και να δώσει την απά
ντηση σε εργαζόμενους και στην κοι
νωνία της Θεσσαλονίκης!» σχολιάζει 
χαρακτηριστικά. Μάλιστα, σύμφωνα 
με τον διευθυντή της Πνευμονολογι
κής Κλινικής Διαμαντή Χλωρό, δια
θέσιμα χρήματα υπάρχουν, αλλά 
αφορούν τα περίπτερα των υπουργεί
ων στη ΔΕΘ και όχι την ανακατα- 
οκευή της κλινικής.

Απαντήσεις για την παύση σε 
λιγότερο από έναν μήνα

Ταυτόχρονα, η Δώρα Αυγέρη υπεν
θυμίζει ότι ακόμα δεν έχουν δοθεί απα

ντά σεις για την παύση του -επίσης- γα
λάζιου αναπληρωτή διοικητή από το 
νοσοκομείο «Άγιος Παύλος», ο οποί
ος διορίστηκε τέλη Ιουλίου και απο
μακρύνθηκε 23 Αυγούστου. Δηλαδή 
δεν πρόλαβε καν να... σαραντίσει.

Υπενθυμίζεται ότι, όπως είχε δη
μοσιεύσει το avgi.gr στις 13 Σεπτεμ
βρίου, τα σχετικά ΦΕΚ επιβεβαιώ
νουν τον διορισμό και την παύση. 
Μάλιστα, ο πρώην-πλέον- αναπλη
ρωτής διοικητής είναι γνωστός στη 
Νέα Δημοκρατία, καθώς έχουν συ
νεργαστεί άψογα με την εταιρεία 
Ηπειρωτική, στην οποία ήταν διευ
θυντής λειτουργίας της.

Χαρακτηριστικά, στις 31 Ιουλίου 
2020 η εν λόγω εταιρεία έλαβε βρα
βείο καθώς «εν καιρώ κορωναϊού κα
τόρθωσε να καθαρίζει τα νοσοκομεία 
αναφοράς (νοσοκομείατης Θεσσαλο
νίκης ΑΧΕΠΑ και 'Γεώργιος Παπανι- 
κολάου') και Πανεπιστημιακό Νοσο
κομείο Λάρισας».

Αντώνης Ραυιόπουλος



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Αγία Σοφία» Κινητοποίηση για τις λίστες της
ντροπής

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2174.27
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αγία Σοφία»
Κινητοποίηση 
για τις λίστες 
της ντροπής
σελίδες 14-15
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1  «Αγία Σοφία» Κινητοποίηση για τις λίστες της ντροπής
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-09-2022

Το
 Ε

ΣΥ
 σε

 δ
ιά
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ση

O' <Χνοτ6Τθλί$

Υπό κατάρρευση το Παίδων «Αγία Σοφία», κινη 
για τα 3.000 παιδιά σε αναμονή χειρουργείου
Μετά το Παίδων Πεντέλης και το Καραμανδάνειο, πήρε αειρά το Παίδων «Αγία Σοφία», που βουλιάζει 
από τις ελλείψεις σε προσωπικό για τα μικροβιολογικά εργαστήρια, αναισθησιολόγους, ελλείψεις 
στα αιματολογικά εργαστήρια που υπολειτουργούν και με το ύπαρχον ιατρικό προσωπικό 
να κάνει από 6 έως 10 εφημερίες ανά μήνα

Αμεσες 
προσλήψεις 

ζητεί το 
προσωπικό 

του «Αγία 
Σοφία» 

προκειμένου 
να γίνονται 

χειρουργεία 
περισσότερες 
από μία φορά 
την εβδομάδα

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

εχειλίζει η οργή των υγειο
νομικών για τις συνθήκες 
που επικρατούν στο Παί
δων «Αγία Σοφία». Γιατροί 

του νοσοκομείου πραγματοποίησαν 
συγκέντρωση χθες έξω από το μεγα
λύτερο παιδιατρικό νοσοκομείο της 
Ελλάδας για να δίαμαρτυρηθούν για 
τις σοβαρές ελλείψεις όχι μόνο σε 
αναισθησιολόγους, που είχε ως απο
τέλεσμα να διακοπούν τα τακτικά χει
ρουργεία, αλλά και σε άλλους τομείς.

Βασικό αίτημα είναι η άμεση πρό
σληψη επτά αναισθησιολόγων ώστε 
να ομαλοποιηθεΐ η κατάσταση, καθώς 
σήμερα μόνο μία φορά την εβδομάδα 
γίνονται χειρουργεία, ενώ δεν μπο
ρούν να αντιμετωπιστούν ούτε τα
έκτακτα περιστατικά.

«Τα πολλά λόγια είνα ι φτώχεια» ξε
καθάρισε η πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ 
Ματίνα Παγώνη, καθώς «όλες οι κλι
νικές και τα τμήματα έχουν ανάγκη 
από την προκήρυξη θέσεων μόνιμου

προσωπικού. Για τους αναισθησιολό- 
γους από τους 17 θα πρέπει να προ
κηρυχθούν οι 7 θέσεις και όχι οι 4 για 
να μπορέσουν να δουλέψουν τα τα
κτικά χειρουργεία, να μην φτάνουντα 
2,800 σε αναμονή».

Όπως εξήγησε από την πλευρά του 
ο γενικός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ 
Πάνος Παπανικολάου, η κατάσταση 
έφτασε σε αυτά το σημείο «γιατί εδώ 
και πολλούς μήνες υπάρχει ένα σχέ
διο κατεδάφισης της δημόσια παιδια
τρικής περίθαλψης, το οποίο ζήσαμε 
καταρχήν στα περιφερειακά νοσοκο
μεία με την εγκατάλειψη των παιδια
τρικών τμημάτων χωρίς να προκη
ρύσσονται οι κενές θέσεις. Στη συνέ
χεια το είδαμε από τη ν αρχή του 2022 
στο Παίδων Πεντέλης, όπου είχαμε 
στην αρχή το πρόσχημα του εμβολια- 
στίκού κέντρου και μετά το πρόσχημα 
της λειτουργίας μέσα στο νοσοκομείο 
χώρου φιλοξενίας υγιών παιδιών, τα 
οποία ήταν και τα δύο προσχήματα 
για να υποβαθμιστεί το νοσοκομείο. 
Μετά το είδαμε με το Καραμανδάνειο, 
το οποίο είναι το μοναδικό παιδιατρι

κό νοσοκομείο σε όλη τη Δυτική Ελ
λάδα, και το βλέπουμε τώρα σε όλο 
του το μεγαλείο και με το 'Αγία Σοφία’, 
το οποίο είναι το μεγαλύτερο παιδια
τρικό νοσοκομείο της χώρας».

Προβλήματα και σε άλλες 
ειδικότητες

Ωστόσο, τα κενά δεν περιορίζονται 
μόνο στους αναιαΘησιολόγους. Οι ερ
γαζόμενοι σε ανακοίνωσή τους ανα
φέρουν ότι υπάρχουν ελλείψεις μι
κροβιολόγων, βιολόγων, τεχνολόγων 
στο Μικροβιολογικό Τμήμα που έχει 
ως αποτέλεσμα να υπολειτουργεί το 
εργαστήριο της μοριακής με συνέπεια 
να μην βγαίνουν αποτελέσματα PCR 
για την Covid-19 τα σαββατοκύριακα 
{ακόμα και σε γενικές εφημερίες). Επι
πλέον, λόγω αναρρωτικής δύο για
τρών που προστέθηκαν στις χρόνιες 
ελλείψεις (το εργαστήριο λειτουργεί με 
το 1/3 των ιατρών που προβλέπεται) 
πλέον θα μπορούν να λειτουργούν 
μόνο τα εξαιρετικά επείγοντα δείγμα
τα, ενώ από 1/10 δεν θα είναι δυνατή 
η κάλυψη των μισών εφημεριών.

Σύμφωνα με την ΕΙΝΑΠ, οι ελλεί
ψεις προσωπικού στο Αιματολογικό 
Εργαστήριο του Παίδων «Αγία Σο
φία» έχουν αναγκάσει τους γιατρούς 
να πραγματοποιού ν 6 με 10 εφημερίες 
ο καθένας ανά μήνα, ενώ πια στις μι
κρές εφημερίες κλείνει μετά τις 9 το 
βράδυ και οι εξετάσεις αποσιέλλονται 
και πραγματοποιούνται στο διπλανό 
νοσοκομείο. Αυτή πλύση άρχισε πρό
σφατα να πραγματοποιείται και για το 
βιοχημικό εργαστήριο. Το νοσοκομείο 
έχει γενική εφημερία μέρα παρά μέρα,

Ο ένας από τους δύο βιολόγους του 
Αιματολογικού Εργαστηρίου παραι
τήθηκε αφού είχε βγει σε αναστολή ως 
ανεμβολίασιοςκαιαπό τότε σταμάτη
σε να γίνεται ο έλεγχος για Gilbert. Το 
εργαστήριο εξυπηρετούσε όλη την 
Ελλάδα και από τότε η σημαντική 
αυτή εξέταση σταμάτησε.

Δεν υπάρχει δυνατότητα για πρό
σληψη επικουρικών γιατρών αφού 
δεν υπάρχει κανείς στη λίστα, καθώς 
κανείς δεν θέλει να έρθει με τέτοιες 
συνθήκεςεφημέρευσης- όπως είναι 
λογικό. Θέση μόνιμου γιατρού δεν
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1  «Αγία Σοφία» Κινητοποίηση για τις λίστες της ντροπής
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-09-2022

τοποίηαη

προκηρύσσεται τα τελευταία δύο 
χρόνια, ενώ εντός εξαμήνου θα βγει 
οιη σύνταξη άλλος ένας γιατρός. Ο 
μοναδικός επικουρικός ετοιμάζεται 
να φύγει, με αποτέλεσμα να παραμέ
νουν ένας επιμελητής Λ, δύο γιατροί 
με θέση διευθυντή (όπου ο ένας εί
ναι ΑμεΑ καί έχει κατοχυρώσει συ- 
νταξιοδοτικό δικαίωμα) και ένας 
βιολόγος που καλύπτει το τμήμα Γε
νετικής -Έρευνας.

Για την εύρυθμη λειτουργία του 
Αιματολογικού απαιτείται η άμεση 
προκήρυξη 3 οργανικών θέσεων, η 
εξεύρεση μέχρι τότε επικουρικών 
γιατρών και η πρόσληψη τουλάχι
στον ενός βιολόγου, Στα εργαστήρια 
υπάρχουν 1 ό κενές θέσεις ειδικευό
μενων Μικροβιολογίας.

Σε επικίνδυνη θέση βρίσκεται και 
το Τμήμα Αιμοδοσίας του νοσοκο
μείου, που χρήζει άμεσα στήριξης με 
ιατρικό και παραϊατρικό προσωπικό, 
ενώ οι δύο Μονάδες Μεσογειακής 
Αναιμίας με 830 τακτικά μεταγγιζό
μενους ασθενείς είναι υπό διάλυση 
λόγω έλλειψης μόνιμων γιατρών.
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1  Παίδων «Αγία Σοφία»: Κινητοποιήσεις και ερώτηση
στη Βουλή για τα 3.000 παιδιά σε αναμονή χειρουργ ...

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

472.24 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παίδων «Αγία Σοφία»: Κινητοποιήσεις 
και ερώτηση στη Βουλή για τα 3.000 παιδιά 
σε αναμονή χειρουργείου

Βασικός λόγος της αναστολής των χειρουργείων 
είναι η έλλειψη αναισθησιολόγων στο Παίδων, το 
οποίο αν και διαθέτει 17 οργανικές θέσεις, αυτή τη 
στιγμή είναι καλυμμένες μόνο οι εννιά (9).

Κινητοποιήσεις, ερώτηση στη Βουλή, οργή και 
απελπισία έχει προκαλέσει η αναστολή των προ
γραμματισμένων χειρουργείων στο μεγαλύτερο παι
διατρικό χειρουργείο της Ελλάδας, το νοσοκομείο 
Παίδων Αγία Σοφία.

Όπως είχε γράψει και το in σε ρεπορτάζ του, τα 
παιδιά που βρίσκονται στη λίστα αναμονής φτά
νουν τα 3.000 και αυξάνονται, καθώς από την 1η Σε
πτεμβρίου έχουν παγώσει τα προγραμματισμένα χει
ρουργεία.

Για την «μαύρη τρύπα» στους αναισθησιολόγους 
έγραψε και η εφημερίδα «ΤΑ ΝΕΑ» στις 19/9/2022, 
προσθέτοντας μεταξύ άλλων πως καταγράφονται 
καθυστερήσεις ακόμα και στην πραγματοποίηση 
επεμβάσεων σε νεογνά, με όποιες συνέπειες έχει η 
παραπάνω παραμονή τους στις μονάδες εντατικής 
νοσηλείας νεογνών.

Επίσης στη λίστα αναμονής βρίσκονται παιδιά με 
χρόνια σοβαρά νοσήματα τα οποία πρέπει να υπο
βληθούν σε χειρουργική επέμβαση, αλλά και παιδιά 
που πρέπει να υποβληθούν σε μικροεπεμβάσεις, 
ωστόσο λόγω της έλλειψης αναισθησιολόγων ακόμη 
περιμένουν.

Βασικός λόγος της αναστολής των χειρουργείων 
είναι η έλλειψη αναισθησιολόγων στο Παίδων, το 
οποίο αν και διαθέτει 17 οργανικές θέσεις, αυτή τη 
στιγμή είναι καλυμμένες μόνο οι εννιά (9).

Κινητοποιήσεις από την ΕΙΝΑΠ - Να καλυ
φθούν οι κενές θέσεις

Λόγω της κατάστασης σήμερα Τρίτη 20 Σεπτεμ
βρίου οι γιατροί του Νοσοκομείου Παίδων «Η Αγία 
Σοφία» προχωρούν σε κινητοποίηση, διεκδικώντας 
την κάλυψη κενών θέσεων εργασίας, ειδικά αναι- 
σθησιολόγων.

Όπως αναφέρει η ΕΙΝΑΠ: «Οι ελλείψεις προσω
πικού στο Αιματολογικό εργαστήριο του νοσοκομεί
ου “Παίδων Αγία Σοφία” έχουν αναγκάσει τους ια
τρούς να πραγματοποιούν 6 με 10 εφημερίες ο καθέ
νας ανά μήνα ενώ πια στις μικρές εφημερίες κλείνει 
μετά τις 9 το βράδυ και οι εξετάσεις αποστέλλονται 
και πραγματοποιούνται στο διπλανό νοσοκομείο. 
Αυτή -η προσωρινή ελπίζουμε λύση- άρχισε πρό
σφατα να πραγματοποιείται και για το βιοχημικό ερ
γαστήριο. Το νοσοκομείο έχει γενική εφημερία μέρα

παρά μέρα.
Ο ένας από τους δύο βιολόγους του αιματολογι

κού εργαστηρίου παραιτήθηκε, αφού είχε βγει σε 
αναστολή ως ανεμβολίαστος και από τότε σταμάτη
σε να γίνεται ο έλεγχος για Gilbert. Το εργαστήριο 
εξυπηρετούσε όλη την Ελλάδα και από τότε η ση
μαντική αυτή εξέταση σταμάτησε.

Δυστυχώς, δεν υπάρχει δυνατότητα για πρόσληψη 
επικουρικών ιατρών αφού δεν υπάρχει κανείς στη 
λίστα καθώς κανείς δεν θέλει να έρθει με τέτοιες 
συνθήκες εφημέρευσης. Θέση μόνιμου ιατρού δεν 
προκηρύσσεται τα τελευταία 2 χρόνια ενώ εντός 
εξαμήνου θα βγει στη σύνταξη άλλος ένας ιατρός. Ο 
μοναδικός επικουρικός ετοιμάζεται να φύγει για αλ
λού με αποτέλεσμα να παραμένουν ένας επιμελητής 
Α, δύο ιατροί με θέση Διευθυντή (όπου ο ένας είναι 
ΑΜΕΑ και έχει κατοχυρώσει συνταξιοδοτικό δι
καίωμα) και καθώς και ένας βιολόγος που καλύπτει 
το τμήμα Γενετικής -Έρευνας.

Για την εύρυθμη λειτουργία του αιματολογικού 
απαιτείται η άμεση προκήρυξη 3 οργανικών θέσεων, 
η εξεύρεση μέχρι τότε επικουρικών ιατρών και η 
πρόσληψη τουλάχιστον ενός βιολόγου. Στα εργα
στήρια υπάρχουν 16 κενές θέσεις ειδικευόμενων μι
κροβιολογίας.

Σε επικίνδυνη θέση βρίσκεται και η Αιμοδοσία 
του νοσοκομείου όπου χρήζει άμεσα στήριξη με ια
τρικό και παράίατρικό προσωπικό, ενώ οι δύο Μο
νάδες Μεσογειακής Αναιμίας με 830 τακτικά μεταγ
γιζόμενους ασθενείς είναι υπό διάλυση λόγω έλλει
ψης μόνιμων ιατρών.

Τέλος, είναι γνωστή η έλλειψη αναισθησιολόγων 
στο Παίδων Αγία Σοφία με αποτέλεσμα να πραγμα
τοποιούνται χειρουργεία μόνο στα έκτακτα περιστα
τικά και να αναβάλλονται τα προγραμματισμένα χει
ρουργεία των μικρών ασθενών.

Η ΕΙΝΑΠ καλύπτει την κινητοποίηση που οργα
νώνουν οι γιατροί του νοσοκομείου την Τρίτη 
20/09/22 στις 12:00 μμ. στην πύλη».

Στη Βουλή το ζήτημα των χειρουργείων στο 
Παίδων «Αγία Σοφία»

Το θέμα της αναστολής των χειρουργείων στο 
Παίδων τίθεται και ως ερώτηση στη Βουλή από τον 
βουλευτή Κρίτων Αρσένη.

Ο βουλευτής σημειώνει ότι «το γεγονός αυτό που 
εγκυμονεί κινδύνους για παιδιά με σοβαρά και χρό
νια νοσήματα, δεν προέκυψε ως κεραυνός εν αι
θρία» και ρωτάει τον Θάνο Πλεύρη «σε τι ενέργειες

έχει προβεί η διοίκηση του νοσοκομείου για την αν
τιμετώπιση του προβλήματος που έχει δημιουργηθεί 
στην λειτουργία των χειρουργικού τομέα; Πώς σκο
πεύετε να λύσετε άμεσα αυτή την σοβαρή κατάστα
ση, πριν υπάρξουν επιπλέον δυσάρεστες εξελίξεις;».

Το μεγαλύτερο παιδιατρικό Νοσοκομείο της χώ
ρας Παίδων «Αγ. Σοφία» αναστέλλει τη λειτουργία 
των τακτικών χειρουργείων

Στις 29 Αυγούστου, η προϊσταμένη του Αναισθη- 
σιολογικού Τμήματος του Γενικού Νοσοκομείου 
Παίδων «Αγ. Σοφία», ενημέρωσε την διοίκηση του 
νοσοκομείου ότι εξαιτίας της έλλειψης ιατρών αναι- 
σθησιολόγων, αναστέλλονται από 5/9/2022 όλα τα 
τακτικά περιστατικά της λίστας χειρουργείου και θα 
εξυπηρετούνται μόνο ασθενείς των ογκολογικών 
τμημάτων, των νεογνολογικών κλινικών και άλλων 
εκτάκτων και επειγόντων περιστατικών.

Το γεγονός αυτό δεν προέκυψε ως κεραυνός εν 
αιθρία. Ήδη ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων 
Παιδιών με Συγγενείς Καρδιοπάθειες «Η Αγία Σο
φία» ενημέρωσε από το Ιούνιο του 2021 την τότε 
ηγεσία του Υπουργείου Υγείας για το ζήτημα της 
στελέχωσης του αναισθησιολογικού τμήματος. Ενώ 
για τις σοβαρές ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευτι
κό προσωπικό, στον χειρουργικό τομέα του νοσοκο
μείου, το ΔΣ της ΕΙΝΑΠ εφιστούσε την προσοχή 
στη διοίκηση της 1ης ΥΠΕ από τα μέσα του προ
ηγούμενου Ιουλίου.

Οι ελλείψεις σε ιατρούς αναισθησιολόγους, εξαι
τίας αποχωρήσεων και μη έγκαιρων αναπληρώσεων 
(από τις 17 προβλεπόμενες θέσεις αναισθησιολόγων 
αυτή τη στιγμή καλύπτονται μόνο οκτώ) αλλά και η 
απουσία ιατρικού-νοσηλευτικού προσωπικού σε κρί
σιμες θέσεις, έχουν οδηγήσει σε ματαίωση ή επ' αό
ριστον αναβολή όλων των προγραμματισμένων τα
κτικών χειρουργείων για το σύνολο των μονάδων 
στο μεγαλύτερο παιδιατρικό νοσοκομείο της χώρας, 
παρέχοντας σχεδόν αποκλειστικά επείγουσες χει
ρουργικές υπηρεσίες, γεγονός που εγκυμονεί κινδύ
νους για παιδιά με σοβαρά και χρόνια νοσήματα.

Ερωτάται ο Υπουργός:
Σε τι ενέργειες έχει προβεί η διοίκηση του νοσο

κομείου για την αντιμετώπιση του προβλήματος που 
έχει δημιουργηθεί στην λειτουργία των χειρουργι
κού τομέα;

Πώς σκοπεύετε να λύσετε άμεσα αυτή την σοβα
ρή κατάσταση, πριν υπάρξουν επιπλέον δυσάρεστες 
εξελίξεις;

in.gr
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1  Νοσηλεύτρια έπαθε ηλεκτροπληξία ενώ δούλευε
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

324.03 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η διοίκηση του Κρατικού Νίκαιας ζήτησε να 
μην βγει στην επιφάνεια το περιστατικό!

Νονηλεύτρια έπαθε
ηλεκτροπληξία ενώ δούλευε

Ένα ακόμη σοκαριστικό 
ycyovos σε μεγάλο νοσοκομείο 
ms Anions προκαλεί 
ερωτήματα γιο ιπν κοτάστοση 
στην οποίο βρίσκονται το 
νοσηλευτικά ιδρύματα στη 
χώρο pas. Μία νοσπλεύτριο 
υπέστη ηλεκτροπληξία το πρωί 
ins Tpiins στο Γενικό Κρατικό 
Νοσοκομείο Nikoios.

Η γυναίκα nfliKias 25 ετών μπήκε, σύμ
φωνα με πληροφορίεε, σε θάλαμο 
covid-19 ίου νοσοκομείου όπου νοση
λεύονταν 11 ασθενείε, προκειμένου να 
τουε παράσχει βοήθεια. Εκεί χτυπήθη
κε από το ηλεκτρικό ρεύμα, καθώε ο

θάλαμοε είναι σε πολύ κακή κατάστα
ση, με καλώδια γυμνά και εκτεθειμένα. 
Παρόλο που η διοίκηση του νοσοκομεί
ου είχε ενημερωθεί για την κατάσταση 
και τουε κινδύνουε που εγκυμονεί η έκ
θεση των γυμνών καλωδίων, δεν έγι
νε τίποτα απολύτωε. Σύμφωνα με πλη- 
ροφορίεε που διέρρευσαν, η διοίκηση 
του νοσοκομείου, και συγκεκριμένα ο 
διοικητήε του νοσοκομείου, ζήτησε να 
μην βγει το θέμα στην επιφάνεια και να 
μην δοθεί συνέχεια, καθώε, όπωε υπο
στηρίζει η πλευρά του νοσοκομείου, οι 
ευθύνεε θα πέσουν στην τεχνική υπη
ρεσία που έχει την αρμοδιότητα. Η γυ
ναίκα, που το ηλεκτρικό ρεύμα διαπέ
ρασε το σώμα τηε, νοσηλεύεται στην 
καρδιολογική κλινική, είναι υπό παρα
κολούθηση, καθώε δεν ήταν απλό πε
ριστατικό. Η υγεία τηε δεν κινδυνεύει, 
ωστόσο πρέπει να μείνει υπό παρακο
λούθηση 48 ώρεε.
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